

# easter island

Ultra modern design inspired by the Moai statues. Each planter has an optional second planter or shelf which can be used to present brochures (reception areas), as a writing stand, a glass stand (for bars, hotels etc) or for lights, ornaments etc. Each planter also slots into the other for creating walls or special features.

Design modern, inspiré par les statues Moai de l'Île de Pâques. Chaque pot offre la possibilité d'un bac de plantation en plus ou une étagère en option. L'étagère peut être utilisée pour des brochures (accueils), comme une écritoire, un support pour un verre (bars, hôtels) ou pour un élément de décoration comme une lampe. Chaque bac est modulable avec les autres de la gamme, pour créer des cloisons rythmées ou barrières sculpturales.



(L-R) EASILB03 , EASILB04, EASIL04

## Colours + Finishes

**BS4800 and RAL Classic:** Full colour range in polished gloss, satin, matt and textured matt finishes.

**Standard colours:** All finishes.

**Polished Metallics:** All finishes.

**Textured Metallics:** All finishes.

**Polished Pearlescents:** All finishes.

**Polished Stardust:** All finishes.

**Natural:** All finishes.

**Dapple:** All finishes.

See page 275 for all colour and finish options.

Gold, Silver +  
Colour leaf finishes  
available

Supplied with topmost area in planter form and lower area as shelf as standard. Please specify at time of ordering for variations from this layout

Livré automatiquement en 'standard' avec le bac le plus élevé sous forme de bac à planter et la zone inférieure en étagère. Merci de spécifier au moment de passer la commande pour une variation de cette disposition.

Code				
<b>EASIL01</b>	400 x 350 x 1200	200 x 260mm	TMS2	
<b>Optional second planter</b>	250 x 350 x 240	170 x 260mm	TMS2	
<b>EASIL02</b>	450 x 350 x 1600	200 x 260mm	TMS2	
<b>Optional second planter</b>	290 x 350 x 250	200 x 260mm	TMS2	
<b>barrier</b>				
<b>EASILB01</b>	1000 x 350 x 900	700 x 260mm	TMS6	
<b>cube</b>				
<b>EASIL03</b>	900 x 600 x 900	650 x 510mm	TWC12	
<b>EASILB03 with bench seat at 450mm high</b>				
<b>EASIL04</b>	900 x 900 x 900	650 x 810mm	TWC12	
<b>EASILB04 with bench seat at 450mm high</b>				